
 

REFERAT FRA FAU-MØTE 17. oktober 2023 

 

Til stede:   

Ane Langballe Ellingsen 8A, Robert Lier Henden 8B, Marianne Molle 8C, Hanne Kristine 

Alm Fraas 8D, Vidar Diebels-Larsen 8E, Ellen Smogeli 9B, Anette Skagseth 9C, Åsmund 

Ødegård 9D, Ingeborg Hauge Snellingen 9E, Øystein Haukelidsæter 10A, Ann Kristin 

Bergvik 10B, Silje Golberg Brenno (10C vara), Gry Alice Hasselgård Larsen 10D.  

Fraværende:  

 

Fraværende: Bjørnar Alexander Andreassen 9A 

 

Referent: Ellen  

 

 

1.  FAU dette skoleåret. Møtedatoer, hyppighet, SU, SMU osv. 

 

Rektor informerte kort om arbeidet i FAU, samt SU og SMU. 

 

Rektor la fram forslag til møteplan for skoleåret:  

 

SU/SMU møte onsdag 15. november kl. 17.30 -18.30 

FAU møte onsdag 15. november kl. 18.30 -19.30 

 

FAU møte mandag 11. desember kl. 18.00-19.30 

 

SU/SMU møte torsdag 25. januar kl. 17.30 -18.30 

FAU møte torsdag 25. januar kl. 18.30 -19.30 

 

SU/SMU møte tirsdag 12. mars kl. 17.30 -18.30 

FAU møte tirsdag 12. mars kl. 18.30-19.30 

 

SU/SMU møte mandag 6. mai kl. 17.30 -18.30 

FAU møte mandag 6. mai kl. 18.30-19.30 

 

 

Flere tiendeklasser har ikke klassekontakter. FAU-medlemmer prøver å finne en løsning. 

Ball og ballkjolesalg bør settes i gang raskt.  

 

Tips på foreldremøte: Dele inn i grupper på hvert trinn (sommer, vinter, høst, vår), der hver 

gruppe får ansvar for å lage arrangement for hver årstid.  

 

2. Oppstarten av skoleåret, rektor informerer 

Skolen har ca. 340 elever i år. Det har vært en del bytting av skoler, både til og fra. Det er 14 

klasser, fem på åttende og niende, fire store på tiende. Kan bli utfordrende med klasserom 

neste år.  



 

Det har vært lite mobilitet blant ansatte og lite sykefravær. Skolen får en ny inspektør i 

desember. Det har vært en rolig og fin oppstart. Nasjonale prøver er gjennomført uten 

tekniske problemer. Høy deltakelse, godt planlagt, også de som var syke fikk tatt prøvene. 

Det har ikke vært mye fritak.  

Utviklingssamtaler ble gjennomført før høstferien.  

Det pågår en del ombygging ved skolen. Bedre arealer gir større fleksibilitet. Skolen har fått 

ringeklokke og talesystem. Rommene langt unna får toveis talesystem. Det er positive 

endringer, men det tar litt lang tid. Skolen vil få god dekning av spesialrom.  

Skolen har helsesykepleier hver dag.  

Elevrådet er aktivt, og har møte hver tirsdag. Rektor forsøker å få på plass et årshjul med 

sosialt arrangement på hvert trinn.  

Ane spilte inn at Innsats for andre som valgfag på tiende trinn har gitt gode resultater for 

skolemiljøet på hennes arbeidsplass.  

Foreldremøter på alle trinn er avholdt, samt eget foreldremøte for jenter på niende trinn.  

3. Skolemiljøarbeidet 

Paul Viktor Wiker ble ferdig ved skolen før høstferien, men skal komme på en liten 

oppfriskning. Rutinene er i bruk, og utvikles stadig. Skolen arbeider for at dette skal gjøres 

på lik måte overfor alle. Elevmiljøet er roligere, uten at de ennå har evaluert hva årsaken til 

dette er. Det kan være summen av flere faktorer. Skolen har fortsatt gangvakter, stengte 

toaletter og gangpass. De må stadig jobbe for å holde situasjonen under kontroll.  

Åttende trinn bruker inngang fra skolegården, sammen med noen niendeklassinger. Det 

oppleves som trygt, opplyser Marianne.  

Skolen har fordelt tider i ballbingen og på basketbanen slik at åttende trinn også kommer til.  

Skolen kjenner ikke til konkrete planer for utvikling av skolegården. Det er litt lite plass og lite 

mulighet for aktivitet og sitteplasser. Planer og søknader om midler til dette er et mulig 

prosjekt for FAU i år.  

Ane har erfaring med innedager for enkelte trinn på faste dager. Skolen har nå kantinedager 

fordelt på trinn. Skolen har fått midler til å drifte kantinen (kr 200 000), men det er uklart 

hvordan det skal gjennomføres. Midlene må trolig brukes opp innen utgangen av året. 

Skolen har et ønske om å få gjennomført noe om ikke så lenge.  

Ane orienterte om hvordan dette gjøres på Haugjordet, som er en større skole. På 

Nordbytun er frokost lite aktuelt pga at mange tar buss til skolen.  

4. Undersøkelse FUG 

Vil bli sendt til leder når denne er valgt.  



 

5. Innmeldte saker 

Se punkt over om aktiviteter i skolegården. Tanken var at ungdomsskolen også skulle bruke 

skateparken. Rektor snakker med rektor på Nordby skole.  

Bruken av Teams og It’s learning: Det er vanskelig å finne fram for elever og foreldre, og 

usikkerhet om hvem som bruker hva. Alle lærere bør i alle fall bruke det samme, og 

tilnærmet på samme måte, f.eks. likere struktur, levering på samme måte osv.  

Rektor tar opp om skolen kan standardisere noe, muligens lage en rutine.  

Skolens oppfølging av elever med dysleksi ble diskutert, spesielt bruk av hjelpemidler. Det 

har tatt tid og vært tekniske utfordringer med å få på plass hjelpemidlene. Ane informerte om 

hvordan dette gjøres på hennes arbeidsplass (programmet legges i nedlastingssenteret for 

alle pc-er, da kan det lastes ned uten å måtte sende PC vekk. Eleven som skal bruke det vil 

ha en kode som gjør at de får tilgang). FAU mener at alle lærere må vite hvordan dette 

lastes ned. En mulighet kan være å innkalle til møte med alle foreldre som er berørt. Skolen 

har hatt problemer med å få de spesielle PC-ene på nett, og dette er tatt opp med 

kommunen. Skolen prioriterer dette, og jobber systematisk, også med plan om å bli 

dysleksivennlig skole.  

Det var møte etter skolestart med alle lærerne med elever i denne situasjonen, slik at alle nå 

skal være bedre rustet til å håndtere dette.  

 

FAU uten rektor:  

6. Valg av FAU leder, nestleder og sekretær 

Leder: Ellen Smogeli  
Nestleder: Øystein  
Kasserer: Robert Henden   
Sekretær/referat: Ellen/Ane  
 
 

7. Eventuelt  
 
FAU planer for i år:  
 
Årshjul for FAU bør etableres. Ellen og Ane ser på dette.  
 
FAU ønsker å undersøke mulighetene for og eventuelt søke om midler til utvikling av 
utearealer. Anette sjekker med rektor ang arealer, for å finne ut om det er områder som kan 
brukes til aktiviteter. Dette vil gi rammene for hvilke aktiviteter vi kan legge til rette for. Ane 
sjekker litt på egen skole.  
 
Følge opp firedelingen med aktiviteter. Rudolf kan ikke leies eller lånes lenger.  
 
FAU er opptatt av at skolen benytter seg av midlene som ble tildelt til kantinedrift. Skolen må 
først vurdere en plan, men FAU kan gjerne bidra med forslag ved behov.  
 


